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P R O T O K Ó Ł  Nr XLV/14  
z sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy 

z dnia 15 kwietnia 2014 roku. 
 

Załączniki do protokołu:  
 Nr 1 -     lista obecności radnych 
Nr  2   do   nr 37  -  uchwały od Nr XLV/508/14 do nr XLV/543/14 
od nr 38  do nr  41  -   sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej 
 
Nieobecni radni: Paweł Czapla . Stan radnych w dniu sesji – 20. 
 
       XLV sesja Rady Miejskiej odbyła się w sali nr 48 budynku Urzędu 
Miejskiego w Trzebnicy.   Obrady rozpoczęły się o godzinie 13:00. 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Trzebnicy Mateusz Stanisz na wstępie 
stwierdził quorum, poczym słowami cyt. „otwieram obrady XLV sesję Rady 
Miejskiej w Trzebnicy” dokonał jej otwarcia. Powitał bardzo serdecznie Burmistrza 
Marka Długozimę, skarbnik Barbarę Krokowską, panie i panów radnych, 
naczelników Urzędu Miejskiego w Trzebnicy, sołtysów oraz zaproszonych gości. 
Przewodniczacy poinformował, że porządek obrad wraz z zawiadomieniem  
o terminie sesji radni otrzymali a na komisjach rozdawane były dodatkowe 
materiały, które zostaną wprowadzone do porządku w następujących punktach: 
Zmiana w punkcie 6, prośba o dopisanie:  wraz z autopoprawką; 
Zmiana w punkcie 7, również prośba o dopisanie: wraz z autopoprawka; 
Po punkcie 34, punkt 35 w brzmieniu: Podjęcie uchwały sprawie 
zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi Głuchów Górny. 
Punkt 36. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Koczurki. 
Punkt 37. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu do 
glosowania w wyborach do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych na dzień 
25 maja 2014 roku. 
Kolejne punkty otrzymują kolejne cyfry porządkowe.  
Prowadzący  poddał pod głosowanie porządek obrad wraz  zaproponowanymi 
zmianami pod głosowanie:„za” – 18, „przeciw”- 0, „wstrzymało się od głosu”  
– 2.  
Rada Miejska w Trzebnica przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji. 
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Wnioski o zmianę porządku obrad. 
4. Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między sesjami. 
5. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej.    
6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Trzebnica na rok 2014 i lata następne wraz z autopoprawką. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2014 rok 

wraz z autopoprawką.  
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8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym, na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Trzebnica.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze powiatowej w obrębie 
wsi Taczów Wielki. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drogom gminnym w obrębie 
miasta Trzebnica.  

11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 200/2 AM-1  
w miejscowości Koniowo gm. Trzebnica. (załączniki zostały wysłane w 
wersji elektronicznej)  

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego dla obszaru w rejonie ulic: Oleśnickiej, Klasztornej, Ks. Dz. 
W. Bochenka, Leśnej, Wesołej, 3 Maja w Trzebnicy dla części A. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XX/196/08 Rady 
Miejskiej w Trzebnicy z dnia 25 września 2008 r. w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obrębu wsi Cerekwica Gmina Trzebnica.   

14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego wsi Cerekwica.  

15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXII/218/08 Rady 
Miejskiej w Trzebnicy z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie przystąpienia 
do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obrębu wsi Kuźniczysko. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 104; 149; 105/3; 
111/6 we wsi Kuźniczysko.  

17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Księginice dla 
terenu oznaczonego jednostką strukturalną Sp1. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego wsi Jaszyce.  

19. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji 
Trzebnica. (załącznik przesłany w wersji elektronicznej) 

20. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości 
Skarszyn na lata 2010 – 2020. (załącznik do uchwały znajduje się na płycie) 

21. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Nowy Dwór.  

22. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Brzyków. 

23. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Brochocin. 

24. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
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Rozwoju Wsi Droszów. 
25. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Kobylice. 
26. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Małuszyn. 
27. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Taczów Wielki. 
28. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Świątniki. 
29. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Raszów. 
30. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Szczytkowice. 
31. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Węgrzynów. 
32. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Ujeździec Mały. 
33. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Ujeździec Wielki. 
34. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Kuźniczysko. 
35. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Głuchów Górny.      
 36. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 

Rozwoju Wsi Koczurki.     
37. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania  

w wyborach do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych na dzień 25 maja 
2014 roku.        

38. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji ds. gospodarki 
komunalnej i ochrony środowiska na rok 2014. 

39. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 rok. 
40. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji ds. budżetu i rozwoju 

gospodarczego na 2014 rok. 
41. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji ds. oświaty, kultury, 

sportu, turystyki, rekreacji, młodzieży i współpracy międzynarodowej na 
2014 rok.  

42. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miejskiej.  
43. Interpelacje i zapytania. 
44. Wolne wnioski. 
45. Komunikaty. 
46. Zamknięcie obrad XLV sesji.   
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    Ad. 4.  Sprawozdanie Burmistrza z realizacji zadań własnych gminy między 
sesjami. 
Burmistrz Marek Długozima przedstawił następującą informacje z realizacji zadań: 
ostatnia Sesja Rady Miejskiej w Trzebnicy odbyła się 27 lutego 2014 roku  
i od tej daty podjęto zarządzenia w następujących sprawach: 
        1. udzielenia zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego 
            oraz powołania komisji przetargowej na wykonanie zadań pn.: 
            „ Przebudowa chodników przy ul. Głowackiego, Polnej oraz Reymonta” 
            i „ Przebudowa ulic Szarych Szeregów, Reymonta, Św. Jadwigi, 
            Obornickiej oraz w miejscowościach: Raszów i Taczów Mały, 
        2. rezygnacji z wykonania prawa pierwokupu nieruchomości położonej 
            w Trzebnicy przy ul.  Piaskowskiego, 
        3. powołania pełnomocnika  i zastępcy pełnomocnika d.s. realizacji projektu 
            „ Uregulowanie gospodarki wodno-ściekowej na terenie aglomeracji  
            Trzebnica” realizowanego w ramach Programu Operacyjnego  
            Infrastruktura i Środowisko, 
        4. udzielenia zamówienia publicznego w trybie przetargu nieograniczonego 
            oraz powołania komisji przetargowej na wykonanie zadania pn. 
            „ Organizacja ruchu docelowego na terenie miasta Trzebnica”, 
        5. sprawozdania rocznego z wykonania budżetu Gminy Trzebnica oraz 
            kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej za 2013 rok, 
        6. powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia postępowania 
            o udzielenie zamówienia publicznego w trybie przetargu  
            nieograniczonego w celu realizacji zadania pn. „ Usuwanie azbestu 
            i wyrobów zawierających azbest na terenie Gminy Trzebnica,             
        7. wypłaty odszkodowania przez Gminę Trzebnica za działkę gruntu, 
            wydzieloną na poszerzenie drogi publicznej, która z mocy prawa stała 
            się własnością Gminy Trzebnica w obrębie  miejscowości Szczytkowice,  
        8. ogłoszenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora instytucji 
            kultury pod nazwą Trzebnickie Centrum Kultury i Sportu, 
        9. powołania komisji konkursowej do przeprowadzenia konkursu na  
            kandydata na stanowisko dyrektora samorządowej instytucji kultury 
            pod nazwą Trzebnickie Centrum Kultury i Sportu. 
Przewodniczący Rady podziękował za wystąpienie i udzielił głosu radnemu Janowi 
Darowskiemu. 
Radny Darowski zapytał kiedy nastąpi rozlicznie inwestycji Szkoła Podstawowa nr 
2 . 
Burmistrz odparł, że obecnie trwa tryb rozliczania i po zakończeniu. Trwa obecnie 
spór co do zapłaty i myśli, że to nastąpi w najbliższym czasie.  
Radny Karol Idzik zapytał kto wszedł w skład Komisji konkursowej. 
Burmistrz wymienił następujące osoby: Burmistrz Gminy jako przewodniczący 
Komisji; Daniel Buczak – sekretarz Gminy: radna Krystyna Haładaj; Naczelnik 
Jakub Szurkowski; skarbnik Barbara Krokowska; Kadrowa Agata Zawadzka. 
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Radny Idzik  powiedział, że z ogłoszenia wynika, że Komisja miała wyłonić 
kandydata. 
Burmistrz wyjaśnił, że Komisja wyłania i przedstawia Burmistrzowi kandydata.  
Więcej pytań nie było. 

    Ad.5. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej.    
Przewodniczący poinformował, że nie wpłynęły żadne uwagi do protokołu  
nr XLIV z poprzedniej sesji. Następnie poddał protokół pod głosowanie:  
„za” – 15, „przeciw” - 0, „wstrzymało się od głosu” – 5. Protokół został 
przyj ęty.   
        Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Trzebnica na rok 2014 i lata następne wraz z autopoprawką. 
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały wraz z autopoprawką był szeroko 
omawiany podczas Komisji. 
Skarbnik poprosiła o naniesienie w kol. 11.4 wydatki inwestycyjne  
w autopoprawce kwoty 8.041.231,48 zł i w kol. 11.5 kwoty: 4.751.007,25 zł. Jest 
to przesunięcie o 60.000 tysięcy, pomyłka. 
Radny Wróbel przypomniał, że na Komisji zadał pytanie dotyczące modernizacji  
i rozbudowy Trzebnickiego Centrum Medycznego Zdrój. Spadła wartość tej 
inwestycji w WPF i zapytał jaka jest wartość wynikająca z kosztorysu 
inwestorskiego tej inwestycji. 
Burmistrz wyjaśnił, że wartość nie ma znaczenia, ponieważ Gmina zobligowana 
jest do przeprowadzenia przetargu. Gminy nie do końca mogą odkrywać swoje 
karty, jeśli chodzi o wartość kosztorysową, wartość zapisaną w budżecie. 
Niecelowym jest zapisywanie kwoty w budżecie. Po przetargu może się okazać, że 
kwota będzie wyższa niż zapisana w budżecie i na kolejnej sesji robiona jest wtedy 
korekta. Jeżeli kwota będzie niższa, to te środki są uwalniane i przeznaczane na 
inne zadanie.  
Radny Wróbel zapytał o kwotę 3600,00 zł z czego ona wynika.  
Burmistrz odparł, że z szacowanej kwoty jaką Gmina ma w budżecie. Budżet jest 
ruchomy. Jak po przetargu okażą się,  że trzeba więcej środków to będą ich szukać.  
Radny Wróbel zauważył,  że nastąpiła zmiana wartości inwestycji o przeszło pół 
miliona. 
Burmistrz  stwierdził, że się nic nie dzieje, pierwsze płatności będą pod koniec 
roku.  Jak się konstruuje budżet, to się kwoty przypisuje, później są przesunięcia 
miedzy kwotami.  
Radny Wróbel  powiedział, że ma świadomość tego, że to co Burmistrz powiedział 
nie wynika z przepisów i przyjął to tłumaczenie do wiadomości. 
Radny Szydłowski zapytał na jakim etapie jest  podniesienie standardu oświetlenia 
w mieście Trzebnicy. Czy to co zostało obecnie wykonane i czy planowane są 
jeszcze jakieś inne prace na terenie miasta Trzebnica.  
Burmistrz powiedział, że w ramach umowy wszystkie prace zostały zakończone. 
Teraz będą prowadzić zadania na terenach wiejskich. 
Radny Szydłowski zapytał jaki był koszt. 
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Burmistrz odparł, że nie pamięta, ok. 3 milionów było a po przetargu ok. 2,5 
miliona. 
Radny Szydłowski zapytał, czy w następnych latach ta inwestycja będzie 
kontynuowana. 
Burmistrz odpowiedział, że tak.  
Radny Szydłowski zapytał o węzeł komunikacyjny PKS i PKP. 
Burmistrz wyjaśnił, że za PKP odpowiada Dolnośląska Służba Dróg i Kolei. Jeżeli 
chodzi o PKS to wystąpili z wnioskiem  do dyrektora  Dolnośląskich Służb Dróg  
i Kolei o przekazanie nieodpłatnie części działki, gdzie są tory i jeżeli otrzymają 
pozytywną odpowiedź będą przygotowywać dokumentacje projektową. To zadanie 
jest przygotowywane pod nowe środki unijne na lata 2014-2020.  
Radny Szydłowski przypomniał, że węzeł ten miał powstać wcześniej i jest 
przesuwany z roku na rok.  Zatoczka, która już została wykonana, czy odebrana. 
Czy ten chodnik też był ujęty w tym przedsięwzięciu, czy to dotyczy tej zatoczki. 
Burmistrz wyjaśnił, że ten chodnik był ujęty. Namawiał radnych, aby interesowali 
się przetargami i czytali specyfikacje. Wcześniej nie było klimatu, dziś ten klimat 
jest i Gmina ten dworzec może wybuduje ze środków unijnych.  
Radny Darowski zapytał co się dzieje z obiecaną fabryką FM o której wspominał. 
Na jakim  etapie jest inwestycja.  
Prowadzący zwrócił uwagę radnemu, aby pytania zadawał do projektu uchwały. 
Radny Darowski stwierdził, że ta inwestycja jest ujęta.  
Burmistrz zapytał radnego, czy jest zapisana budowa fabryki, nie,  jest zapisana 
droga dojazdowa. Inwestor buduje fabrykę a Burmistrz może powiedzieć na jakim 
jest budowa dróg, bo to jest zadanie Gminy. 
Następnie wyjaśnił radnemu jakie uzgodnienia i prace są czynione w tym zakresie.  
Radni nie mieli więcej pytań. 
Przewodniczacy poddał ww. projekt wraz z autopoprawką pod głosowanie: „za” – 
13, „przeciw” - 7, „wstrzymało się od głosu” – 0.  
Uchwała Nr XLV/508/14 w sprawie zmiany do Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Trzebnica na rok 2014 i lata następne wraz  
z autopoprawką została podjęta.  
     Ad.7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 2014 
rok wraz z autopoprawką.  
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały wraz z autopoprawką był szeroko 
omawiany podczas Komisji. 
Radny Wróbel powiedział, że chciałby wyegzekwować odpowiedź na pytanie, 
chodzi o aktualne zadłużenie Gminy, na dzień dzisiejszy. 
Skarbnik odparła, że zadłużenie wynosi 33.750.000,00 zł i wskaźnik zadłużenia 
wynosi 48,27%.  
Radny Darowski zapytał co jest przyczyną zwiększenia środków o 163 tysiące 
złotych na ul. Daszyńskiego, z czego to wynika. 
Burmistrz wyjaśnił, że były Wspólnoty, które domagały się zmiany wykonania 
chodnika wraz z przepięciami i były robione dodatkowe przyłącza. Dodał, że 
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wszystkiego się nie przewidzi na etapie realizacji.  
Burmistrz wrócił do pytania radnego Wróbla i powiedział, że informacja podana 
przez Panią skarbnik przeczy informacją, które od dłuższego czasu czytamy  
w prasie, tygodniku lokalnym, że Gmina jest katastrofalnie zadłużona. Prosił, aby 
na przyszłość radni opozycyjni  sprawdzali  takie informacje. Jest 48% a próg 
wynosi 60%. 
Radny Wróbel powiedział, że takich informacji nie rozpowszechnia. 
Burmistrz wyjaśnił, że mówił o radnych opozycyjnych.  
Radny Szydłowski powiedział, że na sesji lutowej Pani skarbnik powiedziała, że 
zadłużenie wynosi 57% na koniec 2013r.  Dodał, że jeżeli jest to w protokole, to 
można sprawdzić. Następnie zapytał czy w projekcie deptaka były uwzględnione te 
kule.  
Burmistrz odparł, że były ujęte te kule i raz jeszcze prosił, aby zaglądał do 
specyfikacji i trochę się zainteresował sprawami Gminy.  
Przewodniczący poinformował, że każdy przetarg jest transparentny i można 
sprawdzić na BIP-ie. 
Radny Darowski zapytał z czego wynika zwiększenie środków na ul. Teatralną. 
(wyszedł radny Wróbel, stan radnych 19)  
Burmistrz odpowiedział, że wzrost wynika z nadzoru tej inwestycji. Gmina przy 
takiej inwestycji musi wyłonić inspektora nadzoru. 
Radny Darowski zapytał czy to nie było przewidziane w przetargu. 
Burmistrz odparł, że  nie było przewidziane.  
Prowadzący zwrócił uwagę radnemu, że odpowiedź na to pytanie uzyskał na 
Komisji ds. budżetu, od Pani skarbnik.  
Radny Darowski powiedział, że powinien być uwzględniony w przetargu. 
Burmistrz oznajmił, że radny nie zna regulaminu i nie ma racji.  
(wrócił  radny Wróbel, stan radnych 20)  
Radny Szydłowski powiedział, że to nie jest pierwszy przetarg i nie przypomina 
sobie, żeby zwiększano środki  na nadzór.  
Burmistrz powiedział, że wytłumaczy, bo widzi, że radni mają z tym problem. 
Gmina ogłasza przetarg na zadanie inwestycyjne i później po stronie Gminy jest 
zapewnienie nadzoru. Jeżeli są to prace budowlane, to nadzór pełni Pan Zbyszek 
Zarzeczny z uwagi na to, że posiada uprawnienia lub inny pracownik. Jeżeli 
dotyczy to prac drogowych – uprawnienia ma Pan Ryszard Jóźwik. W tym 
przypadku wyłoniona została osoba w trybie zapytania.  Po przetargu, jeżeli Gmina 
płaci mniej, to są środki na nadzór a jeżeli jest większą kwota po przetargu, to 
trzeba dołożyć.  
Radny Darowski zapytał o zmniejszenie o 400 tysięcy na Zakład Lecznictwa 
Ambulatoryjnego. Czy jest już pozwolenie na budowę i na jakim etapie jest 
przebieg modernizacji tego budynku. 
Burmistrz wyjaśnił, że uzyskali pozwolenie na budowę, przygotowują dokumenty  
i będzie ogłoszony przetarg.  
Radny Paweł Wolski zapytał kiedy będzie zakończona inwestycja - ul. Teatralna. 
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Burmistrz odpowiedział, że inwestycja ta jest podzielona na dwa etapy: I etap 
odcinek od ul. Prusickiej do ul. Wojska Polskiego i II etap od Konopnickiej do 
Wojska Polskiego. Najpierw rozpoczną od prac kanalizacyjnych i wodociągowych. 
Termin zakończenia prac sierpień 2017 r. Część drzew będzie wycięta. Chcą, aby 
był tam chodnik. Walczą o to, żeby więcej drzew wyciąć, żeby ten chodnik był 
bardziej sprawny. Ma być wizja lokalna.  
Pytań więcej nie było. 
Przewodniczący poddał ww. projekt uchwały wraz z autopoprawką pod 
głosowanie: „za” – 13, „przeciw” - 7, „wstrzymało się od głosu” – 0.  
Uchwała Nr XLV/509/14 w sprawie zmian w budżecie gminy Trzebnica na 
2014 rok  wraz z autopoprawką została podjęta.   
     Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie  
w trybie bezprzetargowym, na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Trzebnica. 
Prowadzący poinformował, ze projekt uchwały był omawiany podczas Komisji. 
Radny Darowski  zapytał kiedy umowy będą zawarte i czy tamte umowy wygasły. 
Naczelnik Wydziału Geodezji i Gospodarki Nieruchomościami Andrzej Podsiadło 
poinformował, że umowy z 2014 i 2015 roku obowiązują.  
Radny Darowski powiedział, że na Komisji uzyskali informację, że 
najprawdopodobniej wygasły. 
Przewodniczący sprostował wypowiedź radnego i powiedział, że informacja, że te 
umowy niedługo będą wygasały. 
Radny Darowski  zadał pytanie dotyczące konsekwencji podjęcia tej uchwały. 
Naczelnik Podsiadło wyjaśnił kwestię umów.  
Radny Idzik zapytał jak sprawa czynszu wygląda dotychczas z tym terenem. 
Naczelnik Podsiadło odparł, że będzie jak do tej pory. 
Skarbnik w uzupełnieniu powiedziała, że kwoty czynszu dla Parku Zdrój 6500 zł a 
dla Centrum Medycznego Zdrój 500 zł.  
Pytań więcej nie było.  
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 19, „przeciw” – 
0, „wstrzymał się od głosu” – 1.  
Uchwała Nr XLV/510/14 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie  
w trybie bezprzetargowym, na czas nieoznaczony nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Trzebnica, została podjęta.  
     Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drodze powiatowej  
w obrębie wsi Taczów Wielki. 
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji.  
Pytań nie było.  
Przewodniczący poddał ww. projekt pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/511/14 w sprawie nadania nazwy drodze powiatowej  
w obrębie wsi Taczów Wielki, została podjęta jednogłośnie.  
    Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy drogom gminnym w obrębie 
miasta Trzebnica. 
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Prowadzący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji.  
Pytań nie było.  
Przewodniczący poddał ww. projekt pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/512/14 w sprawie nadania nazwy drogom gminnym  
w obrębie miasta Trzebnica, została podjęta jednogłośnie. 
     Ad.11. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań  
i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 200/2 AM-1  
w miejscowości Koniowo gm. Trzebnica. 
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji.  
Radny Darowski zauważył, że taką uchwałę podejmowali. 
Naczelnik Wydziału Architektury Joanna Bębenek powiedziała, że była to uchwała 
intencyjna. 
Więcej pytań nie było.  
Przewodniczący poddał ww. projekt pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/513/14 w sprawie uchwalenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 
200/2 AM-1 w miejscowości Koniowo gm. Trzebnica, została podjęta 
jednogłośnie.  
     Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie ulic: Oleśnickiej, 
Klasztornej, Ks. Dz. W. Bochenka, Leśnej, Wesołej, 3 Maja w Trzebnicy dla 
części A. 
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji.  
Radny Darowski powiedział, że jest to ważna uchwała bo nawiązuje do inwestycji 
– hali widowiskowo-sportowej. W planie jest zaznaczona działka 28/1, zapytał 
czyja jest to działka.  
Naczelnik Bębenek odparła, że jest to własność Gminy i nie jest objęta tym 
planem. Projekt jest robiony w ten sposób, że większa część inwestycji właśnie na 
tej działce 28/1 a tylko cześć wchodzi w plan. Plan jest uchwalony po to, aby 
uporządkować ten teren. Umożliwi ć sporządzenie projektu.  
 Radny Darowski zapytał, czy to jest konieczne aby uzyskać pozwolenie na 
budowę. 
Naczelnik Bębenek potwierdziła, że tak.  
Dalej wyjaśniła, że chodzi o to, żeby współgrać ze sobą dwa obszary, obszar objęty 
planem i obszar bez planu. 
Radny Wolski zapytał o połączenie. 
Burmistrz wyjaśnił, że tunel będzie podzielony i będzie po przeciwnej stronie 
szkoły nr 2.  
Następnie wyjaśnił jaka była koncepcja i na co dostali pozwolenie. Hala sportowa 
będzie na potrzeby Szkoły Podstawowej nr 2 i będzie pełnić też funkcje 
widowiskowej. Ten obiekt ma służyć na przyszłość. Hala będzie miała 600 miejsc 
stałych i 400 dodatkowych.  
Prowadzący przypomniał, że to wyjaśniali na Komisji. 
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Burmistrz prosił, by zajrzeli radni do wizualizacji.  
Radny Wróbel oznajmił, że wizualizacja nie jest projektem.  
Radny Szydłowski zapytał jaki jest koszt. 
Burmistrz powiedział, że wydaje mu się, ze  8 milionów.  
Radny Szydłowski powiedział, że ostatnio Burmistrz mówił, że 11 milionów.  
Burmistrz wyjaśnił, że po przetargu 8 milionów.  
Więcej pytań nie było. 
Przewodniczacy poddał ww. projekt pod głosowanie: „za” - 19, „przeciw” – 0, 
„wstrzymał się od głosu” – 1.  
Uchwała Nr XLV/514/14 w sprawie zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obszaru w rejonie ulic: Oleśnickiej, 
Klasztornej, Ks. Dz. W. Bochenka, Leśnej, Wesołej, 3 Maja w Trzebnicy dla 
części A, została podjęta.  
       Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XX/196/08 Rady 
Miejskiej w Trzebnicy z dnia 25 września 2008 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu wsi 
Cerekwica Gmina Trzebnica.   
(wyszedł radny Paweł Wolski, stan radnych -19) 
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji.  
Radny Darowski przypomniał, że ta uchwała była podjęta w 2008 r. i dlaczego nie 
została zrealizowana.  
Naczelnik Bębenek powiedziała, że mają opracowane programy i sukcesywnie 
starają się te plany wprowadzać w życie. Uchwała była podjęta w 2008 roku, były 
inne zadania, były inne priorytety. Teraz mają zapotrzebowanie więc chcą 
uporządkować te tereny i umożliwiać inwestorom działania.  
Radny Darowski zauważył, że kolejny projekt tak samo uchyla wcześniej podjętą 
uchwałę. 
Naczelnik Bębenek odparła, że tak, ale zmieniły się też przepisy.  
Radny Darowski zapytał się  ile uchwał jest niezrealizowanych. 
Naczelnik odparła, że niewiele, jeszcze Skarszyn i Biedaszków.  
Radny Sikora poinformował, że na terenie Cerekwicy Agencja posiada dużo 
działek. 
(wrócił radny Wolski, stan radnych – 20) 
Radny Idzik zapytał jak jest mierzone zapotrzebowanie. 
Naczelnik odparła, że ilością składnych wniosków o warunki zabudowy. 
Pytań nie było więcej. 
Przewodniczący Rady poddał ww. projekt pod głosowanie: „za” – 20. 
Uchwała Nr XLV/515/14 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XX/196/08 Rady 
Miejskiej w Trzebnicy z dnia 25 września 2008 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 
obrębu wsi Cerekwica Gmina Trzebnica, została podjęta jednogłośnie.   
    Ad.14. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego wsi Cerekwica. 
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Prowadzący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji.  
Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady poddał ww. projekt pod głosowanie: „za” – 20. 
Uchwała Nr XLV/516/14 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Cerekwica, podjęto 
jednogłośnie. 
    Ad.15. Podjęcie uchwały w sprawie uchylenia Uchwały Nr XXII/218/08 Rady 
Miejskiej w Trzebnicy z dnia 27 listopada 2008 r. w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obrębu wsi 
Kuźniczysko. 
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji.  
Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady poddał ww. projekt pod głosowanie: „za” – 20. 
Uchwała Nr XLV/517/14 w sprawie w sprawie uchylenia Uchwały Nr 
XXII/218/08 Rady Miejskiej w Trzebnicy z dnia 27 listopada 2008 r.  
w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obrębu wsi Kuźniczysko, podjęto 
jednogłośnie. 
     Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 104; 149; 
105/3; 111/6 we wsi Kuźniczysko. 
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji.  
Radny Darowski prosił o przybliżenie celu zmiany tego planu. 
Naczelnik Bębenek opowiedziała, że napisane jest to w uzasadnieniu do projektu 
uchwały. Dodała, że wystąpił właściciel, który chce aplikować o środki unijne na 
działalność  agroturystyczną  w związku z tym zasadne jest podjecie tej uchwały.  
Radny Darowski  nadmienił, że w 2008 r. był przyjęty plan. 
Naczelnik Bębenek powiedziała, że w 2008 r. była cała miejscowość objęta 
planem.  
Następnie powiedziała jakie są procedury uchwalania planu łącznie z terminami.  
W tym wypadku chcąc przyspieszyć podejmuje się jakby cząstkowe zmiany do 
planu. 
Radny Darowski stwierdził, że uchyla się całą uchwałę a daje możliwość trzem 
działkom. Radny się nie zgadza z takim rozwiązaniem.  
Pytań więcej nie było. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za”- 17, „przeciw” – 
0, „wstrzymało się od głosu” – 3.  
Uchwała Nr XLV/518/14 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 104; 149; 
105/3; 111/6 we wsi Kuźniczysko, została podjęta.  
    Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Księginice dla terenu 
oznaczonego jednostką strukturalną Sp1. 
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Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas 
Komisji.  
Radny Darowski zapytał, czy ta zmian dotyczy tylko budowy świetlicy. 
Naczelnik Bębenek odparła, że tylko.  
Następnie wyjaśniła, że uchwała dla wsi była podjęta i w międzyczasie pojawiły 
się nowe cele i stąd ten projekt.  
Pytań więcej nie było.  
Przewodniczacy poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/519/14 w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Księginice dla 
terenu oznaczonego jednostką strukturaln ą Sp1, została podjęta jednogłośnie.   
     Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Jaszyce.  
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji.  
Nie było zgłoszeń do dyskusji.  
Przewodniczacy poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/520/14 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Jaszyce, została 
podjęta jednogłośnie.  
    Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji 
Trzebnica. 
Przewodniczący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas 
Komisji.  
Nie było zgłoszeń do dyskusji.  
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 19, „przeciw”- 
0, „wstrzymał się od głosu” – 1. 
Uchwała Nr XLV/521/14 w sprawie zaopiniowania projektu planu aglomeracji 
Trzebnica,  została podjęta.  
     Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Skarszyn na lata 2010 – 2020.  
Przewodniczacy Rady poinformował, że wszystkie kolejne projekty dotyczące 
zmian w Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi były omawiane podczas Komisji.  
Nikt nie zgłosił się do dyskusji. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/522/14 w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 
Miejscowości Skarszyn na lata 2010 – 2020, została podjęta jednogłośnie.  
     Ad.21. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Nowy Dwór. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/523/14 w sprawie  zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Nowy Dwór, została podjęta jednogłośnie.  
        Ad.22. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej 
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Strategii Rozwoju Wsi Brzyków. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/524/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Brzyków, została podjęta jednogłośnie. 
        Ad.23. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Brochocin. 
Radni nie zabrali głosu. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/525/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Brochocin, została podjęta jednogłośnie. 
         Ad.24. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Droszów. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/526/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Droszów, została podjęta jednogłośnie. 
         Ad.25. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Kobylice. 
Radni nie zabrali głosu. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/527/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Kobylice, została podjęta jednogłośnie. 
       Ad.26. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Małuszyn. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/528/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Małuszyn, została podjęta jednogłośnie. 
        Ad.27. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Taczów Wielki. 
Radni nie zabrali głosu. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/529/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Taczów Wielki, została podjęta jednogłośnie. 
       Ad.28. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Świątniki. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/530/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Świątniki, została podjęta jednogłośnie. 
       Ad.29. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Raszów. 
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Radni nie zabrali głosu. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/531/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Raszów, została podjęta jednogłośnie. 
        Ad.30. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Szczytkowice. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 19, „przeciw – 
0, „wstrzymał się od głosu” – 1.  
Uchwała Nr XLV/532/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Szczytkowice, została podjęta. 
        Ad.31. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej 
Strategii Rozwoju Wsi Węgrzynów. 
Radni nie zabrali głosu. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/533/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Węgrzynów, została podjęta jednogłośnie. 
      Ad.32. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Ujeździec Mały. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/534/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Ujeździec Mały, została podjęta jednogłośnie. 
      Ad.33. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Ujeździec Wielki. 
Radni nie zabrali głosu. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/535/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Ujeździec Wielki, została podjęta jednogłośnie. 
       Ad.34. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Kuźniczysko. 
Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/536/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Kuźniczysko, została podjęta jednogłośnie. 
       Ad.35. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Głuchów Górny. 
Radni nie zabrali głosu . 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/537/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Głuchowi Górny, została podjęta jednogłośnie. 
       Ad.36. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Koczurki. 
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Radni nie zabrali głosu w tym punkcie. 
Prowadzący poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/538/14 w sprawie zatwierdzenia zmian w Sołeckiej Strategii 
Rozwoju Wsi Koczurki, została podjęta jednogłośnie. 
       Ad.37. Podjęcie uchwały w sprawie utworzenia odrębnego obwodu 
głosowania w wyborach do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych na dzień 25 
maja 2014 roku. 
Głos zabrała naczelnik Wydziału Organizacyjnego Iwona Durbajło i poprosiła na 
wstępie, aby wykreślić z treści projektu uchwały słowo  „powiatowy”. 
Radny Darowski zapytał, czy pozostałe obwody zachowują swoje siedziby. 
Naczelnik Durbajło odparła, że tak. Jest nowa uchwała w sprawie obwodów 
stałych. 
Więcej pytań nie było.  
Przewodniczacy Rady  poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: „za” – 20.  
Uchwała Nr XLV/539/14 w sprawie utworzenia odrębnego obwodu głosowania 
w wyborach do Parlamentu Europejskiego, zarządzonych na dzień 25 maja 
2014 roku, została podjęta jednogłośnie.  
        Ad.38. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji ds. gospodarki 
komunalnej i ochrony środowiska na rok 2014. 
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji  
i był zatwierdzony na Komisji. 
Następnie przeszedł do głosowania:„za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymał się od 
głosu”– 1.  
Uchwała nr XLV/540/14 w sprawie planu pracy Komisji ds. gospodarki 
komunalnej i ochrony środowiska na rok 2014, została podjęta.  
       Ad.39. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 
rok. 
Prowadzący poinformował, że projekt uchwały był omawiany podczas Komisji  
i został przez nią zatwierdzony. 
W wyniku głosowania: :„za” – 19, „przeciw” – 0, „wstrzymał się od głosu”– 1, 
Uchwała Nr XLV/541/14 w sprawie planu pracy Komisji Rewizyjnej na 2014 
rok, została podjęta.  
      Ad.40. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji ds. budżetu i rozwoju 
gospodarczego na 2014 rok. 
Przewodniczacy poinformował, że projekt był omawiany i zatwierdzony na 
Komisji. 
Następnie przeszedł do głosowania:„za” – 20. 
Uchwała nr XLV/542/14 w sprawie planu pracy Komisji ds. budżetu i rozwoju 
gospodarczego na 2014 rok, została podjęta jednogłośnie.  
      Ad.41. Podjęcie uchwały w sprawie planu pracy Komisji ds. oświaty, kultury, 
sportu, turystyki, rekreacji, młodzieży i współpracy międzynarodowej na 2014 rok. 
Przewodniczacy poinformował, że projekt był omawiany i zatwierdzony na 
posiedzeniu Komisji. 
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Następnie przeszedł do głosowania:„za” – 20. 
Uchwała nr XLV/543/14 w sprawie planu pracy Komisji ds. oświaty, kultury, 
sportu, turystyki, rekreacji, młodzieży i współpracy międzynarodowej na 2014 
rok, została podjęta jednogłośnie. 
(wyszedł radny Adam Gubernat, stan radnych – 19) 
     Ad.42. Sprawozdanie z działalności Komisji Rady Miejskiej. 
Przewodniczacy  Rady udzielił głosu: 
Janowi Zielonce przewodniczącemu komisji ds. budżetu i rozwoju gospodarczego, 
który przedstawił sprawozdanie,  stanowiące załącznik do niniejszego protokołu ; 
Edwardowi Sikorze przewodniczącemu Komisji ds. rolnictwa, który przedstawił 
sprawozdanie,  stanowiące załącznik do niniejszego protokołu ; 
Januszowi Pancerzowi przewodniczącemu ds. Komisji obywatelskich, samorządu, 
porządku publicznego, opieki społecznej i zdrowia, który przedstawił 
sprawozdanie,  stanowiące załącznik do niniejszego protokołu; 
Andrzejowi Łopuszce przewodniczącemu Komisji Rewizyjnej, który przedstawił 
sprawozdanie,  stanowiące załącznik do niniejszego protokołu. 
     Ad.43.Interpelacje i zapytania. 
Prowadzący poinformował, że do biura Rady Miejskiej nie wpłynęły żadne 
zapytania. Wpłynęła jedna interpelacja. Odpowiedzi jeszcze nie było.  
     Ad.44. Wolne wnioski.  
Radny Darowski powiedział, że 2 lata temu stwierdzono, że będzie zmiana statutu 
Gminy, czy prace nad tym dokumentem są prowadzone. 
Przewodniczący odparł, że prace koncepcyjne trwają. 
Radny Wolski poinformował, że na Komisji mówił na temat znaków poziomych na 
ul. Wrocławskiej, bo ich nie widać, czy coś w tym temacie jest robione. 
Burmistrz odpowiedział, że przetarg na oznakowanie poziome i pionowe jest 
zapisany w budżecie i chcą jednym przetargiem zrobić całe miasto. 
Radny Szydłowski zapytał czy kontynuowane są prace związane ze statusem 
uzdrowiska. 
Burmistrz powiedział, że cały czas trwają i chcą uzyskać taki status. Będą składać 
wniosek na badanie geotermalne i inne badania.  
Radny Szydłowski zapytał jaka to kwota. 
Burmistrz powiedział, że kwota się nie zmieniła, mimo oporów i krytyki.  
Następnie Burmistrz powiedział o kiermaszu, który odbył się na deptaku  oraz 
pokazu palm świątecznych. Wszystkim, którzy się przyczynili do tej wystawy 
serdecznie podziękował. Dodał, że takie miejsca w mieście są potrzebne  
i mieszkańcy oczekują takich miejsc wyciszenia.  Następnie zaprosił wszystkich   
w dniu 27 kwietnia 2014 r. na obchody kanonizacyjne Jana Pawła II, które 
rozpoczną się mszą świętą a zakończą  się  na deptaku występem zespołu. Cieszy 
się  że deptak się sprawdza.  
Radny Darowski oznajmił, że był przeciwnikiem budowy deptaku i nie jest to 
żadne miejsce wyciszenia. 
Burmistrz przypominał, że radny kandydował z Jego listy wyborczej  
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i w programie wyborczym była budowa deptaka. I program jest realizowany. 
Radny Darowski wszedł Burmistrzowi w słowo i powiedział, że nie o takim  
deptaku była mowa.  
Radna Krystyna Haładaj powiedziała, że niezadowolenie pojedynczych osób 
rekompensuje radość pozostałych, którzy tam wypoczywają. 
Radny Wolski poinformował, że wcześniej 85% było radnych „za” 
podejmowanymi uchwałami a dziś jest 95%.  
Przewodniczący powiedział, że jest optymistą i myśli, że dojdą do 100%. 
     Ad.45. Komunikaty.  
Radny Darowski zakomunikował, że w dniu 31 stycznia 2014 roku  8 radnych  
z opozycji złożyło wniosek o zwołanie sesji nadzwyczajnej. Pan przewodniczący 
tej sesji nie zwołał, bo uważał, że porządek obrad tej sesji powinien zawierać 
projekt uchwały. Wystąpili z pismem do Wojewody, Wojewoda w odpowiedzi 
wezwał przewodniczącego do przestrzegania ustawy, z tego tytułu, że sesja wcale 
nie musi mieć punktu podjęcie uchwały. W związku z tym, że do dziś tego nie 
zrobił, będzie się domagał bezwzględnego przestrzegania prawa.  
Przewodniczący wyjaśnił, że radny ma opinie Nadzoru a On podpiera się również 
opiniami prawnymi, konsultował  się z prawnikami  i zostaje przy Swojej decyzji. 
Radny ma wiele możliwości prawnych, z których skrzętnie korzysta więc  
spodziewa się kolejnej publikacji do różnej instytucji.  
Radny Darowski zwrócił uwagę, że to jest opinia organu Nadzoru. 
Prowadzący powiedział, że Nadzór opiniuje uchwały, rozumie, że radny podważa 
opinie radcy prawnego Andrzeja Górala.  
Radny Darowski powiedział, że oczywiście, że podważa opinię Andrzeja Górala. 
Radny Janusz Pancerz zakomunikował, że Gmina Trzebnica jest organizatorem 
sportowego Widowiska  o Puchar Polski Nornic Walking 2014, który odbędzie się  
w dniu kanonizacji tj. 26 kwietnia.  
Radny Zenon Janiak zakomunikował, że 26 kwietnia 2014 r. odbędzie się maraton 
kolarski „Żądło Szerszenia”. Zapisy trwały 4 dni i lista jest już zamknięta. 
Upamiętnieniem tego dnia będzie medal z wizerunkiem Jana Pawła II.  Baza 
startowa Ośrodek Szkolno-Wychowawczy w Trzebnicy. 
Przewodniczący przypomniał radnym o składaniu oświadczeń majątkowych.  
Następnie z okazji zbliżających się Świąt życzył wszystkim dużo spokoju i dużo 
rodzinnej atmosfery, wesołych Świąt.  
      Ad.46.  
Przewodniczacy Rady poinformował, że porządek został wyczerpany i słowami  
„ zamykam obrady XLV sesji Rady Miejskiej w Trzebnicy”, dokonał jej zamknięcia 
o godzinie 14:42. 
 
 
 
Protokół sporządziła: 
 
Jadwiga Mirowska 
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